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BRMG.0012.99.2022.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 47-10/2022 
 

Z czterdziestego siódmego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady 

Miasta Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 

dniu 23 listopada 2022 roku, a rozpoczęło o godz. 16:00 w Sali Seàna Lestera 

nr 003 Nowego Ratusza w Gdańsku przy ul. Wały Jagiellońskie 1.  
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, która otworzyła 47 

posiedzenie Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych, poinformowała 

również, że porządek obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą 

elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1459 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
  

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1460 – w zakresie działania 

Komisji. 
Przedstawiają: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani Magdalena Lidzbarska – Kierownik Referatu Wspierania i Rozwoju Przedsiębiorczości w Wydziale 

Polityki Gospodarczej 
 

3. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

przyjęcie porządku obrad. 

Głosowanie:  

5 za - jednogłośnie 



 

 

 

2 

 

 

 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1459 – w 

zakresie działania Komisji. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LVII Sesji Rady Miasta Gdańska z 15 

grudnia 2022 r. BRMG.0006.304.2022). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 

Powiedziała: Szanowni państwo, jeżeli chodzi o ten druk to został do państwa przedłożony 

15 listopada. Jest to druk, który będzie uchylał uchwałę obecnie obowiązującą i zawiera w 

sobie podstawowe wielkości budżetowe, które również będzie zawierał budżet, który będę 

później omawiać. Podstawowe wielkości w Wieloletniej Prognozie Finansowej kształtują 

się w sposób następujący. Dochody miasta Gdańska zostały przyjęte na poziomie 

3 918 000 000 zł, w tym dochody bieżące 3 626 000 000 zł, majątkowe 292 000 000 zł. 

Wydatki 4 686 000 000 zł, w tym bieżące 3 757 000 000 zł i majątkowe 929 000 000 zł. 

Deficyt budżetowy kształtował się na poziomie 767 000 000 zł, deficyt operacyjny na 

poziomie 131 000 000 zł. Dodatkowo przychody w budżecie miasta zostały przyjęte na 

poziomie 819 000 000 zł. Rozchody 52 000 000 zł. Jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę 

Finansową to obejmuje ona również kwotę długu, która opiewa na wysokość 

2 055 000 000 zł przy wskaźniku 3,81%. Wskaźnik dopuszczalny jest 15%. W wieloletniej 

Prognozie Finansowej ujęte są również przedsięwzięcia, które w obecnie obowiązującej 

Wieloletniej Prognozie Finansowej również były. To są przedsięwzięcia, które są 

kontynuowane. Ogólnie te przedsięwzięcia są przyjęte w taki sposób, żeby było wiadomo 

jaka jest nazwa przedsięwzięcia, kto je realizuje, w jakich latach, jakie są limity wydatków 

na poszczególne przedsięwzięcia i jakie są limity zobowiązań dla tych przedsięwzięć. 

Można je podzielić na trzy grupy. Pierwszą grupą są przedsięwzięcia, które są 

wprowadzone jako kontynuacja bez żadnych zmian, czyli nie ma żadnej zmiany z zakresu 

realizacji zadania i nie zmieniają się kwoty. Tych przedsięwzięć jest 70. Jest 31 

przedsięwzięć, które są kontynuowane, ale ze zmienionym zakresem prac, bądź też kwot i 

1 przedsięwzięcie, które jest zupełnie nowe. Jeżeli chodzi o te przedsięwzięcia to pozwolą 

państwo, że tych 100 nie będę omawiać. One są szczegółowo opisane w uzasadnieniu do 

uchwały, natomiast to nowe przedsięwzięcie dotyczy organizacji Światowego Kongresu 

Rowerowego VELO City i jest to przedsięwzięcie, które będzie realizowane w latach 2023 

do 2025 na łączną kwotę 1 810 000 zł. Taki sam jest też limit zobowiązań dla tego 

przedsięwzięcia i przedsięwzięcie będzie polegało na przygotowaniu kandydatury 

Gdańska na organizację Światowego Kongresu Rowerowego VELO City, które odbędzie się 

w 2025 roku. To wszystko. Proszę o pozytywne zaopiniowanie uchwały.       
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Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1459 – w zakresie 

działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale Budżetu 

Miasta i Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, 

przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały, zawarty w druku nr 1459 – w zakresie działania Komisji. 

(Opinia nr 47-10/96-22/2022) 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1460 – w zakresie działania Komisji. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LVII Sesji Rady Miasta Gdańska z 15 

grudnia 2022 r. BRMG.0006.305.2022). 
 

Pani Agnieszka Rawa – Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały w zakresie ogólnym. 

Powiedziała: Tytułem wstępu tylko, kwoty, które omówiłam przy Wieloletniej Prognozie 

Finansowej pokrywają się z uchwałą w sprawie przyjęcia budżetu na rok 2023, chyba, że 

państwo sobie życzą, żeby powtórzyć. W każdym razie kwoty się zgadzają i w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i w uchwale budżetowej, natomiast budżet obejmuje też chciałam 

zaznaczyć, że był projektowany w bardzo trudnych warunkach, niepewnych w związku z 

tym w tych kwotach są też ujęte podwyżki, które szacujemy, podwyżki cen mediów, w tym 

energii elektrycznej prawie 53 mln zł, podwyżki minimalnego wynagrodzenia, które są 

wprowadzone ustawą od stycznia do czerwca 3490 zł i od lipca do grudnia 3600 zł. To jest 

skutek ok 12 mln zł. I oczywiście odsetki od zaciąganych kredytów w związku ze 

zwiększeniem stóp procentowych to jest 43 mln zł. Także to tytułem wstępu.   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Przejdziemy już branżowo. Bardzo proszę pana dyrektora Adama Korola.  

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Dzień dobry. Szanowni państwo, chciałem przedstawić budżet Biura ds. Sportu na rok 

2023. Najpierw powiem o takim sumarycznym zestawieniu, bo dość często jesteśmy 
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liczeni razem z Gdańskim Ośrodkiem Sportu. Szczegółowy budżet Gdańskiego Ośrodka 

Sportu poproszę o przedstawienie dyrektora Leszka Paszkowskiego, a później 

przedstawię budżet Biura Prezydenta ds. Sportu. Tak więc ostateczny limit w Biurze 

Prezydenta ds. Sportu na rok 2023 wynosi 67 622 050 zł, w tym Gdański Ośrodek Sportu 

limit wydatków bieżących na rok 2023 to 39 475 540 zł plus Budżet Obywatelski zadania 

realizowane, które są realizowane przez GOS to jest 102 850 zł, plus projekt PROPACT 

87 600 zł. Razem limit wydatków GOS na rok 2023 to 39 666 050 zł. To jest wzrost w 

stosunku do roku poprzedniego o 9,23%. Przewidywane wykonanie w tym roku budżetu 

GOS-u jest na poziomie 36 311 000 zł, a dochody planowane w 2023 r. to 12 394 786 zł. 

Biuro Prezydenta ds. Sportu limit wydatków na rok 2023 to 26 465 000 zł, plus środki z 

tzw. kapslowego 1 500 000 zł, czyli razem 27 956 000 zł. To jest 101,69% tegorocznego 

budżetu, czyli taki niewielki wzrost. Jaki jest przewidywany podział tych wydatków w 

Biurze Prezydenta ds. Sportu? Na promocję, w którą wchodzi promocja na kluby sportowe 

i pozostałe działania promocyjne limit w 2023 r. wynosi 19 750 000 zł. Na kluby sportowe 

planowany limit to 14 740 000 zł i na pozostałe działania promocyjne to jest niecałe 

5 300 000 zł. Takimi największymi wydarzeniami sportowymi w przyszłym roku to będą 

Mistrzostwa Świata w Piłce Ręcznej w styczniu, Mistrzostwa Europy w Short tracku i 

będziemy mieli Ligę Narodów w sierpniu w siatkówce. Wiec to nas czeka. Nie będę 

wymieniał tych klubów, z którymi będziemy podpisywali umowy promocyjne, bo co roku 

są to te same kluby. Oczywiście ten budżet państwu prześlę. W ramach tego budżetu 

mamy pozycje sport, to jak państwo zapewne wiecie tutaj mamy wzrosty w porównaniu 

do roku poprzedniego z 7 796 000 zł na 8 200 000 zł. Wynika to ze strategii, którą 

realizujemy i drogi, którą wyznaczyła pani Prezydent większego wsparcia dla tych 

najmniejszych klubów, więc prawie pół miliona zwyżki w ramach budżetu i w ramach 

limitu, który został przyznany Biuru Prezydenta ds. Sportu w grantach, które zaczniemy 

niedługo ogłaszać, w konkursach, które zaczniemy ogłaszać, będziemy mieli w sumie 7 

mln zł. Przypomnę, że w 2018 r. były to 3,3 mln zł, więc mamy już praktycznie dwukrotnie 

więcej na działalność klubów. Oczywiście z powodu podwyżek i rosnącej inflacji pewnie 

nie zaspokoimy potrzeb każdego klubu, ale myślę, że ta zwyżka trochę spowoduje 

skompensowanie tych czy zrekompensowanie tej podwyżki. To tyle jeżeli chodzi o budżet 

Prezydenta. Mogę oczywiście czytać szczegółowo, jeżeli państwo radni będą mieli pytania 

to chętnie odpowiem na co te pieniądze będą przeznaczone.   

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Nie ma potrzeby, ale poproszę, żeby pan dyrektor przesłał mailowo, będziemy wdzięczni.    

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Oczywiście. To wszystko zostanie do państwa przesłane. Tu są szczegółowe dane na co 

mamy rozplanowane środki w przyszłym roku.  
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czy na tym etapie państwo radni mają pytania? Nie widzę. Bardzo proszę pana dyrektora 

Paszkowskiego.   

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani Przewodnicząca, szanowni państwo radni, chciałbym na początek zanim przejdę do 

liczb powiedzieć o rzeczy istotnej. Gdański Ośrodek Sportu administruje obiektami 

sportowymi. To są stadiony, mariny, nawet jacht, a także pływalnie, też hale sportowe i 

tych obiektów w sumie mamy 107, do tego jeszcze place zabaw i inne rzeczy i chcę 

pokazać jaki to jest ogrom rzeczy. Koszty utrzymania obiektów, które czekają nas w tym, 

ale i w przyszłym roku przede wszystkim związane z utrzymaniem tych obiektów 

radykalnie wzrastają stąd ten budżet mimo tego, że on lekko będzie wyższy, bo o kwotę 

kilku procent, to realnie tak naprawdę płaca minimalna robi dużo, bo prawie 50% 

pracowników w GOS-ie ma płacę minimalną, mniej więcej to jest taka ilość, więc to 

powoduje, że tak naprawdę realnie mamy do czynienia ze spadkami wydatków na 

niektóre rzeczy, które nie są konieczne do opłacenia, a musimy zapłacić za właśnie środki 

związane z utrzymaniem obiektów i funkcjonować muszą zarówno pływalnie jak i inne 

obiekty.  

Przechodząc już do meritum jeżeli chodzi o przychody one przewidywane są na ten rok 

wyższe niż były zaplanowane i będą wynosiły 10 595 182 zł. To jest taki poziom, a rok 2023 

będą przewidziane na poziomie 12 394 786 zł. Jeżeli chodzi o różnicę to będzie to 

planowany wzrost o niemal 1 800 000 zł więcej jeżeli chodzi o przychody w Gdańskim 

Ośrodku Sportu.  

Jeżeli chodzi o wydatki to pan dyrektor wspomniał o ogólnych liczbach, ja tylko wspomnę 

w poszczególnych działach jak to będzie wyglądało, obsługę najmu lokali, dzierżawy 

nieruchomości to będą wydatki na poziomie 319 775 zł. Jeżeli chodzi o organizację imprez, 

tu mówię o tym co będzie łącznie z wynagrodzeniami, łącznie z wszystkimi kosztami 

pochodnymi, wynajęciem zewnętrznych firm to będzie poziom 2 364 000 zł, z czego tak 

naprawdę realnie do wydania w sensie takim oprócz wynagrodzeń to będzie niewiele 

ponad 1 200 000 zł. Tu jest radykalny spadek jeżeli chodzi o tę pozycję. Jeżeli chodzi o 

kąpieliska morskie planowane mamy 4 004 685 zł. Tutaj również też spadek o ponad 

430 000 zł. Jeżeli chodzi o remonty i utrzymanie to jest największa pozycja, którą mamy 

zapisaną w planach budżetowych i tutaj ona wzrasta głównie poprzez wzrost ceny energii 

elektrycznej oraz nośników energii elektrycznej, a także usług, które temu towarzyszą, bo 

dla przykładu firmy, które zajmują się od lat murawą to one też w tej chwili więcej 

kosztują, ale też firmy, które sprzątają pływalnie, czy też jest to ochrona to również te 

kwoty związane z kosztami tej obsługi wzrosną, gdyż kontrakty były zawierane przy innych 

stawkach minimalnych płac. One teraz rosną i to pociąga za sobą konsekwencje zmiany 

umów, które zawieramy. Wynika to po prostu z prawa, które obowiązuje w zamówieniach 
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publicznych również. Jeżeli chodzi o ubezpieczenie majątkowe to będzie kwota 59 990 zł. 

Utrzymanie i eksploatacja żaglowca Generał Zaruski to przewidywana kwota 913 000 zł. 

Oprócz tego będziemy realizowali kilka projektów europejskich. Póki co mamy jeszcze 

dwa w trakcie realizacji, projekt ECO-SHIP, który się będzie kończył w tym roku. On będzie 

jeszcze skutkował tym, że wydamy kwotę ok 72 000 zł. Są to przypomnę środki, które są w 

100% zewnętrznie pozyskane przez Gdański Ośrodek Sportu. Projekt PROPACT, o którym 

wspomniał Adam Korol, również będzie realizowany na poziomie 87 660 zł i jeszcze 

wspominane przez dyrektora Korola też zadania związane z grami terenowymi, przede 

wszystkim dotyczące budżetów obywatelskich bądź Rad Dzielnic. Z mojej strony to tyle. 

Gdyby państwo radni jeszcze mieli jakieś pytania to postaram się udzielić odpowiedzi.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy panie dyrektorze. Widzę, że są pytania, bardzo proszę pani radna Kamila 

Błaszczyk.  

 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Chciałam się zapytać, bo wspomniał pan dyrektor o dużym spadku w zakresie imprez. Czy 

coś z takiego dorocznego kalendarza gdańskich imprez przez to wypada i się nie wydarzy?    

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Ważą się losy maratonu i raczej wzorem Poznania czy innych już wiekowych, 

kilkunastoletnich imprez, prawdopodobnie ta impreza będzie musiała zostać na ten rok 

zamrożona, ale być może w zamian za to będą to imprezy nieco inne, o innych 

charakterze, to z dyrektorem Adamem Korolem rozważamy, szukamy jakiś alternatyw, ale 

maraton jest tutaj bardzo zagrożony.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czy ze strony państwa radnych są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Musimy poczekać 

jeszcze na osobę z Referatu Wspierania i Rozwoju Przedsiębiorczości. Wiem, że pani w 

zastępstwie za panią Magdalenę Lidzbarską już idzie, także myślę, że w tym czasie 

możemy po prostu omówić sobie imprezy sportowe jeżeli nie ma więcej pytań, a jeżeli 

pani do nas przyjdzie to wrócimy do punktu drugiego. Mam nadzieję, że państwo radni 

nie mają nic przeciwko.  

 

Członkowie Komisji poprzez aklamację wyrazili zgodę na propozycję Przewodniczącej.     

PUNKT  - 3 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
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Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Od 25 do 27 jeszcze w tym miesiącu w listopadzie Integracyjne Mistrzostwa Polski AZS w 

tenisie stołowym. To już są któreś Mistrzostwa, nie pamiętam drugie albo trzecie 

organizowane w Gdańsku przez AZS Uniwersytet Gdański. 26 listopada mecz Torus 

Wybrzeże Gdańsk – Pogoń Szczecin, piłka ręczna. Od 2 do 4 grudnia V PKO Baltic 

Volleyball Cup juniorski turniej siatkarski. Również w tych samych dniach od 2 do 4 

grudnia Number 1 Cup 2022. To jest turniej piłkarski dla dzieci. 3 grudnia XVI Mistrzostwa 

Gdańska i Pomorza „Gdańskie Eurowiosła 2022”. 5 grudnia Trefl Gdańsk-GKS Katowice to 

oczywiście siatkówka. 8 grudnia również mecz siatkówki Trefl zagra z Resovią. 8 grudnia 

impreza, na którą bardzo chciałbym państwa radnych zaprosić, zresztą takie zaproszenia 

do was zostały wystosowane, Gdańska Gala Sportu. To już dwudziesta edycja tego święta 

gdańskich sportowców. Będzie bardzo fajnie, ciekawy program, bardzo zapraszam i 

serdecznie zapraszam też do potwierdzania państwa obecności. 11 grudnia Mikołajkowy 

turniej piłki nożnej i 21 grudnia Trefl Gdańsk-Ślepsk Malow Suwałki. Więc tak to będzie 

wyglądało jeżeli chodzi o imprezy sportowe w Gdańsku w najbliższym czasie.   

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Intensywny program. Czy są jakieś pytania co do imprez sportowych. Również 

zachęcam do wzięcia udziału w gali. Nie raz mieliśmy z niektórymi z państwa radnych 

okazję uczestniczyć, ale te ostatnie lata były online, ale wracamy do gali na żywo.  
 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Będzie ciekawie naprawdę.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Ciekawe wydarzenie. Zapraszam.           
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W związku z przyjściem osoby mającej przedstawić budżet związany z turystyką 

Komisji wróciła do omawiania punktu 2. 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy, że pani dotarła. Proszę o przedstawienie się i jesteśmy w punkcie projektu 

uchwały Rady Miasta Gdańska druk nr 1460 i poprosimy panią o przedstawienie budżetu.  

 

Pani Katarzyna Swarcewicz – Starszego Inspektor w Referacie Wspierania i Rozwoju 

Przedsiębiorczości w Wydziale Polityki Gospodarczej 

Jestem pracownikiem Wydziału Polityki Gospodarczej i jestem w zastępstwie de facto pani 

Magdaleny Lidzbarskiej. Jeśli chodzi o budżet, kwota budżetu na działania związane z 

turystyką na rok 2023 to on pozostanie bez zmian. To jest 7 919 000 zł. Tutaj głównymi 

takimi pozycjami to są składki do różnych organizacji turystycznych, głównie do PROT-u i 

do GOT-u. Jeśli chodzi o PROT to składka pozostanie również na niezmienionym poziomie 

w stosunku do roku bieżącego, czyli 450 000 zł i składka dla GOT-u również na ten 

moment pozostanie bez zmian w stosunku do roku 2022 i wyniesie 7 396 500 zł. Co 

jeszcze mogę dodać? Jeśli chodzi o działania jaki GOT będzie podejmował, bo tutaj jest 

taka znamienna ta kwota i duża, znacząca to główne działania nowe, które będą 

podejmowane w przyszłym roku to będzie dalszy rozwój punktów informacji turystycznej. 

Będą nowe punkty mobilne i sezonowe. Nowe wydarzenia to Dni Hanzy, Dni Gotyku i 

rozwój m. in. takich akcji turystycznych jak Gdańskie Questy, Szlak Lwa Heweliona, nowa 

rzeźba lwa informatyka w Olivia Biznes Center i Smaki Gdańska. Będzie dalszy rozwój 

Gdańskiej Karty Mieszkańca i Karty Turysty. I to by było chyba takie najistotniejsze. Jeszcze 

nie dodałam o składce dla EUROB-u, czyli Europejskiego Stowarzyszenia Szlaku gotyku 

Ceglanego. Ona wynosi 12 500 zł i ona też pozostaje na niezmienionym poziomie.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Czy są do tej części jakieś pytania? Może się coś nasunęło? Nie widzę. W takim 

razie bardzo dziękuję.    

 

Przewodnicząca Beata Jankowiak poddała pod głosowanie przyjęcie i pozytywne 

zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1460 – w zakresie działania 

Komisji. 

 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez: 
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• Panią Agnieszkę Rawę – Głównego Specjalistę w Wydziale Budżetu Miasta i 

Podatków,  

• Pana Adama Korola – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu, 

• Pana Leszka Paszkowskiego – Dyrektora Gdańskiego Ośrodka Sportu, 

• Panią Katarzynę Swarcewicz – Starszego Inspektora w Referacie Wspierania i 

Rozwoju Przedsiębiorczości w Wydziale Polityki Gospodarczej, 

a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 głosach 

przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały, zawarty w druku nr 1460 – w zakresie działania Komisji. (Opinia nr 47-10/97-

23/2022) 
 

PUNKT  - 4 
 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Wszystko jest do państwa rozsyłane drogą mailową. Jeszcze raz zachęcam do 

potwierdzenia swojego udziału w Gali Sportu. Natomiast taką sprawą, o której z każdym z 

państwa indywidualnie rozmawiałam jest temat naszego obradowania, czyli czy 

posiedzenia będą w dalszym ciągu stacjonarnie czy będą zdalne. W większości 

przypadków państwo radni zaproponowali, żeby posiedzenia były zdalne. Mamy też 

zmianę ustawową, która nakazuje nam podjęcie stosownej uchwały do tego, żeby podjąć 

decyzję o tym czy taka Komisja może obradować zdalnie, z racji tego, że wcześniej nie było 

to uregulowane i mogliśmy w każdym momencie to zmienić, natomiast teraz musimy 

podjąć uchwałę. Może to być uchwała, którą będziemy podejmować na każdej naszej 

Komisji zdalnej, żeby kolejna też była zdalna, natomiast kiedy będziemy chcieli przejść w 

tryb stacjonarny możemy w każdym dowolnym momencie to zrobić. Moja propozycja jest 

taka, że do końca marca komisje będą odbywać się zdalnie z racji tego, że jeszcze też 

panem przewodniczącym Piotrem Dzikiem chciałabym ustalić, żebyśmy np. zrobili może 

jakieś wspólne posiedzenie wyjazdowe, bo w tej kadencji też z racji pandemii nie było 

takiego posiedzenia, a to są często ciekawe i żywe posiedzenia. W zeszłej kadencji 

mieliśmy takie posiedzenie lub zrobimy to jako spotkanie dla chętnych jeżeli państwo 

radni nie będą wyrażali chęci ani zainteresowania taką Komisją. Rozmawialiśmy kiedyś o 

lotnisku, ale w czasie pandemii to było niemożliwe, później ten tryb się zmienił, ale widzę, 

że już teraz z kolejnym roku możemy śmiało o tym pomyśleć, dlatego też ten termin do 

końca marca. Co państwo radni na to?  
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Rozumiem, że wtedy ewentualnie w marcu będziemy decydować czy przedłużamy 

posiedzenia zdalne?  
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Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dokładnie. Możemy to też zrobić tak naprawdę do końca kadencji, natomiast ja osobiście 

bym tego nie zalecała, bo tak naprawdę dużo może się zmienić, sytuacja pokaże, że 

pandemia się rozwija na przykład, oby nie, to możemy to po prostu w każdym monecie na 

Komisji zdalnej podjąć dalej taką uchwałę. Pani radny bardzo proszę.  

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Myślę, że moglibyśmy dzisiaj podjąć uchwałę, że nawet nie do końca marca, tylko do 

końca kwietnia i do końca kwietnia mielibyśmy zdalne Komisje, a w kwietniu byśmy się 

spotkali i zobaczymy czy w maju byśmy mieli jakąś wspólną czy wyjazdową Komisję i 

wtedy podejmiemy decyzję czy dalej te dwa miesiące, czy czerwiec, lipiec zrobić 

posiedzenia stacjonarne.  

 

Radny Lech Wałęsa - Wiceprzewodniczący Komisji 

Mi się to też podoba.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czyli do końca kwietnia. Czy państwo radni są za?  

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Tak, jeszcze ten remont obok nie pomaga.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dobrze, czyli do końca kwietnia. Przeczytam uchwałę i będę prosiła o przegłosowanie.  

Uchwała Nr I/2022 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska 

z dnia 23 listopada 2022 roku 
  

w sprawie zdalnego trybu obradowania  

 

Na podstawie art. 15 zzx ust. 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

(Dz. U. z 2021 r. poz. 2095, ze zm.), uchwala się, co następuje: 
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§ 1. Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska postanawia obradować w 

trybie zdalnym, z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość, do 

dnia 30 kwietnia 2023 roku, w okresie obowiązywania stanu zagrożenia 

epidemicznego albo stanu epidemii. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  
 

 

Głosowanie:  

5 za – jednogłośnie 

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. W takim razie kolejne posiedzenie będzie odbywało się już zdalnie i tak będzie 

do końca kwietnia, natomiast gdyby coś się wydarzyło to możemy zawsze wrócić do 

stacjonarnego i też bardzo bym prosiła państwa radnych o zastanowienie się nad 

tematami już na kolejny rok, na nasze posiedzenia. Jeśli są jakieś tematy takie, które 

państwa bardzo interesują to też zawsze warto omówić je na posiedzeniach Komisji. Z 

mojej strony to wszystko. Czy są jeszcze jakieś pytania, wolne wnioski? Nie widzę, w takim 

razie bardzo dziękuję i zamykam posiedzenie.    

 

 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 16:40  

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

 
  /-/ Beata Jankowiak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


